
  

 
 
 

 
 

 
 
 
REFERAT FRA MØTE I TRAFIKKSIKKERHETSUTVALGET 25.8.2020 
 
Saksbehandler/referent: Johan Slåtsveen 
Sted: Formannskapssalen  
Varighet: 12.00 – 14.00 
Tilstede: Mathias S. Engebakken, Jens Mørch, Tom Sørhagen, Johan Slåtsveen og ordfører 
Anne Hagenborg. 

          
Utvalgssak nr: 
 
8/20  Revidering av handlingsplan i Trafikksikkerhetsplanen. 
 
I henhold til Trafikksikkerhetsplan punkt 7. Gjennomføring og organisering, skal prioritert liste 
over trafikksikkerhetstiltak revideres årlig i forbindelse med budsjettarbeidet. 
 
Prioritert tiltak på kommunale veger i eksisterende plan: 

 Tiltak Ansvar Merknad Anslått kostnad 
1 Gang og sykkelveg 

langs Gamlevegen 
vestover fra Odnes 
skole 

Søndre Land 
kommune 

Budsjettforslaget 2018 2,9 mill 
0,6 mill i 2017 
2,3 mill i 2018 

2 Opprydding av 
trafikkforhold ved 
SLUS/Fryal skole 

Søndre Land 
kommune 

Kommunestyret har 
vedtatt: 

0,25 mill -2017 
1,75 mill 2018 

3 Skiltplan og 
opprydding av 
trafikkforhold i 
Hov sentrum 

Søndre Land 
kommune 

Planlegging igangsatt 
Forslag budsjett 
Forslag budsjett 
Forslag budsjett 

1. mill i 2017 
1. mill i 2018 
1. mill i 2019 
1. mill i 2020 

4 Ny p-plass ved 
Søndre Land 
idrettspark 

Søndre Land 
kommune 

Etableres langs Fv130 
med plass til ca 60 biler 
og g/s-vei 

4 mill i 2019 

5 Gatelys 
Røbergvegen- ca 
1000m 26 lamper 

Søndre Land 
kommune 

Forslag 800 000,- i 2018 

6 Gatelys- Frydelund Søndre Land 
kommune 

Forslag 170 000,- i 2019 

7 Gatelys 
Grimesvingen 

Søndre Land 
kommune 

Forslag 550 000,- i 2020 

8 Holmevegen – 
gang og sykkelveg 
fra Sliperilinna til 
Stenersgata 

Søndre Land 
kommune 

Forslag 5 mill. 
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En gjennomgang av prioritert liste førte til følgende diskusjon og konklusjoner: 
 
Punkt 1 – er gjennomført og tas ut av lista. 
 
Punkt 2 – er gjennomført og tas ut av lista. 
 
Punkt 3 – er ikke gjennomført og føres opp som nytt punkt 1. 
 
Punkt 4 – dette er ikke gjennomført da det sannsynligvis kan løses ved utbedring av areal sør 
for idrettsplass. Da unngår vi kryssende trafikk med gående over FV 130, og dette vil være en 
mere trafikksikker og billigere løsning. 
 
Punkt 5 – er ikke gjennomført og foreslås ført opp som prioritert tiltak. 
 
Punkt 6 – er ikke gjennomført, foreslås videreført som forslag. 
 
Punkt 7 – Her er det ikke gatelys fra fylkesveg og opp til fotballbane. Det er ett lys v 
fotballbane, ett lys v kryss inn til næringsbygg og ett på veg inn mot næringsbygg. Foreslås 
tas ut av lista. 
 
Punkt 8 – er ikke gjennomført. TSU sitt forslag er at dette vil være et omfattende og dyrt 
prosjekt da det vil berøre flere private eiendommer og bygninger. Det foreslås vurdert om det 
kan være aktuelt med fartsdumper som reduserer farten som et alternativt tiltak. 
 
Nytt punkt – Skiltplan Gamlevegen, Odnes. Her er det ikke blitt utført noe fra da vegen var 
fylkesveg. Nå er den kommunal veg og mange mener den ikke er forkjørsveg lenger. Bør 
vurderes med gjennomgang av eksisterende skilting og eventuell ny skiltplan. 
 
 
 
Forslag til prioriterte tiltak på kommunale veger i 2021: 

 Tiltak Ansvar Merknad Anslått kostnad 
1 Skiltplan og opprydding 

av trafikkforhold i Hov 
sentrum 

Søndre Land 
kommune 

Planlegging igangsatt 
Forslag budsjett 
Forslag budsjett 
Forslag budsjett 

1. mill i 2020 

2 Gjennomgang skilting på 
Gamlevegen, Odnes 

Søndre Land 
kommune 

Nytt punkt, ikke 
behandlet i møte 

? 

3 Gatelys Røbergvegen- ca 
1000m 26 lamper 

Søndre Land 
kommune 

Forslag 800 000,- i 
2018 

4 Ny p-plass ved Søndre 
Land idrettspark 

Søndre Land 
kommune 

Etableres på 
eksisterende p-plass sør 
for barnebane. 
Jernbanen ryddes for 
vegetasjon for å kunne 
bruke p-plass på 
gammel jernbanetomt. 

? 

6 Gatelys- 
Frydenlund/Breskebakke, 
mangler 3-4 lamper fra 

Søndre Land 
kommune 

Forslag 170 000,- i 
2019 
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ny ungdomsbolig og til 
Fjordvegen 

9/20 Informasjon om Klinkenbergtoppen boligområde. 
  
 De fremmøtte fikk en liten gjennomgang av tilgjengelig informasjon.  
  

Det var enighet om at gang og sykkelveg må være på plass før ferdigattest gis på 
boligenheter.


